

Sveriges Hundungsdoms Ungdomsråd

Protokoll

8/2024

Datum: 2024-10-19
Tid: 13:00-17:00
Plats: Lida Friluftsområde
Omfattning: § 117-§ 130

Närvarande:

Ordförande	Ink Norén
Vice ordförande	Ellen Björs
Skattmästare	Julia Larsson
Ledamot	Ida Storm
Ledamot	Emma Reuterhäll
Ledamot	Tilde-Lu Storm
Suppleant	Sixten Eliasson
Suppleant	Louise Månsson

Anmäلت förhinder: Wilma Bäcklund
Jonna von Sydow

Frånvarande: Wille Winejo

Från kansliet Fanny Ahnfelt
Meta Lönnberg
Sandra Lundin
Caroline Svensson

Justerare Julia Larsson

Vid protokollet Fanny Ahnfelt

§ 117 Mötets öppnande

Ny ordförande Ink Norén hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 118 Val av justerare

Julia Larsson valdes att jämte ordföranden justera protokollet.

§ 119 Fastställande och godkännande av dagordningen

Dagordningen fastställdes.

§ 120 Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 5, nr 6, nr 7. Konstituerande mötesprotokoll samt beslut om U-SM arrangör lades till handlingarna.

§ 121 Ledamotsrunda och kanslirunda

Emma Reuterhäll – första året i UR, kul att få lära mig. Suttit i styrelse tidigare under 2022.

Ellen Björs – känns som ett bra UR. Under sommaren har Instagram som Ellen har uppdrag över fungerat bra. Sandra Lundin från kansliet delar ansvaret med Ellen och det fungerar bra.

Tilde-Lu Storm – instämmer med Ellen i att det är verkar blir ett bra UR.

Valberedningen har lyckats bra att täcka flera olika områden för UR i sin helhet.

Julia Larsson – har sitt andra år i UR, det är kul. Kändes som ett uppstartsår förra året.

Louise Månsson – första året i UR, känns bra.

Sixten Eliasson – första året i UR, känns bra hittills. Är på väg att starta upp Växjö Hundungdom från att ha varit en vilande klubb.

Ida Storm – spännande, relativt ny inom Hundungdom överhuvudtaget. Har på det senaste assisterat under en valkurs.

Ordförande – kul att sitta som ordförande centralt, suttit i de andra leden både i lokalklubb och i distriktet.

Meta Lönnberg – varit och representerat på Föreningskommitténs möten där det diskuteras allt från typstadgar till konflikter hos klubbar. Meta lyfte att det även är bra för URs del att känna till hur det ligger till med ekonomiskt kapital för juridisk person när en klubb blir vilande. Mötet diskuterade enligt *bilaga § 121*.

Caroline Svensson – på gång nu är Rundan ledarutbildning, 3:e träffen var i torsdags. Det hålls Rundor på olika platser i Sverige, bland annat i Säter med fokus på en skolklass för särskilda behov. Den typen av samarbeten kan man göra mer av. Nu rekryterar Caroline nästa omgång deltagare för ledarutbildningen i vår. Caroline uppmanade UR att sprida informationen vidare till andra.

FS – förbundssekreterare Fanny Ahnfelt informerade om att hon senaste tiden arbetat med bidragsansökan för det statliga bidraget hos MUCF, återkommande

arbetsuppgifter inom ekonomi, lön, annan planering som rör URs möten, Stockholm Hundmässan, ledarkonferens i vår samt uppstart med ny hundungdomsklubb Munka Hundungdom.

Resterande rapporter redovisas vid relevanta punkter på dagordningen.

Sandra Lundin lämnade mötet vid denna punkt.

§ 122 Skrivelser och information

- a. Protokoll PTK 3-2024

Utdrag från PTK 3-2024

§ 51 Information från PTK samt kansli

a) Ordföranden

- Redogjorde för sin överläggning med Sveriges Hundungdoms, SHU, förbundssekreterare Fanny Abnfeldt om förbundets medverkan vid kommande konferens som PTK genomför i början av nästa år tillsammans med berörda klubbar inom PTKs verksamhetsområde.

- b. Protokoll Uppfödarkommittén 3-2024

Mötet noterade protokollet.

- c. Protokoll Föreningskommittén 5-2024

Meta Lönnberg informerade om att en ny verksamhetsklubb kommer att ingå i SKK-organisationen men att det ännu inte är offentliggjort. Se *bilaga § 122c*

- d. Protokoll CS 4-2024

Mötet noterade protokollet.

- e. Protokoll KHM 3-2024

Mötet noterade protokollet.

- f. Protokoll EDK 4-2024

Mötet noterade protokollet.

- g. Protokoll NatDopK 2-2024

Mötet noterade protokollet.

- h. Protokoll JhK 4-2024

Mötet noterade protokollet.

- i. Protokoll KSA 4-2024

Mötet noterade protokollet.

- j. CS beslut om milersättning

Mötet noterade protokollsutdraget informationen gällande milersättningen som återgår till Skatteverkets rekommenderade skattefria milersättning vid årsskiftet.

- k. Protokoll AK 4-2024

Mötet noterade protokollet.

- l. SKKs Prov- och tävlingskommitté, PTK, konferens i januari 2025
FS informerade om att UR är inbjudna till konferens i januari 2025. FS har haft telefonmöte med ordförande i PTK om ett eventuellt deltagande från URs sida i ungdomsfrågor. Mötet konstaterade att det behövs mer information för att ta ställning till ett eventuellt deltagande.
- m. Elmia Hund 2025

Sandra Lundin kom in i mötet.

Förfrågan om aktivitet, uppvisning eller monter. 1-2 mars (lördag och söndag). Tävlingar blir på plats och annat blir på plats. Monter med fokus på bruksinspiratörer. Elmia erbjuder kostnadsfritt deltagande för Sveriges Hundungdom. Tilde-Lu Storm föreslog att försöka komma in i programmet för Elmia Hund 2025 med någon uppvisning.

Mötet **beslutade** att delegera frågan om hur deltagandet kommer att se ut till arbetsgrupp för Elmia Hund (Ellen Björs, Julia Larsson, Sixten Eliasson, Louise Månsson). Sammankallande är Julia Larsson.

- n. Icke hänvisning
Mötet noterade informationen.
- o. Regelrevidering 2027 (lydnad)
Mötet noterade informationen och **beslutade** att delegera uppdraget att läsa igenom och besvara enkäten till Tilde-Lu Storm och Ellen Björs.
- p. Regelrevidering 2027 (rallylydnad)
Mötet noterade informationen och **beslutade** att delegera uppdraget att läsa igenom och besvara enkäten till Ida Storm och Emma Reuterhäll.
- q. Beslut från disciplinnämnden
Mötet noterade informationen.
- r. Status SBK tävling
Mötet noterade informationen.
- s. LSU's årsmöte *sneakpeak*
Mötet noterade informationen. Ordförande och Ida Storm deltar på representantskapsmötet. Sandra deltar tillsammans med ordförande och Ida under workshop och middag fredagen innan.
- t. Handlingkommittén förslag lämnat till utställningskommittén
FS informerade om Handlingkommittén skrivelser till Utställningskommittén. Mötet noterade informationen.

- u. Representant JHK
FS informerade om mejl som inkommit gällande förslag om representant till jakthundskommittén. Mötet diskuterade även jaktgruppen bestående av Tilde-Lu, Elin Elvnäs och Alicia Näslund.

Sveriges Hundungdom har en adjungerad plats i JHK. Mötet **beslutade** att Sixten Eliasson blir URs representant i JHK.

Mötet ajourneras för paus 14.41

Mötet återupptogs 14.50

- v. Nominera kandidat EU:s ungdomsdialog
Mötet noterade skrivelsen och konstaterade att anmälan har gått ut.
- w. Sponsring/bidrag fråga
Mötet noterade skrivelsen. Meta Lönnberg föreslog att hålla i en prova-på-aktivitet med livräddning i tema om kris och räddning. Eller föreläsning. Förslag innan SM i livräddning att använda sponsringen till det. Mötet **beslutade** att tilldela kansliet i uppdrag att undersöka vidare kring frågan om fördelning av sponsringen.
- x. Svenska Irländsk Setterklubben
Mötet noterade informationen.

§ 123

Uppdrag från representantskapsmötet 2024, delmedlemskap

Mötet diskuterade delmedlemskap, medlemsregistrering, IT-beställning och kostnadsfrågan kring en eventuell beställning.

Meta föreslog att lokalklubbstillhörigheten inte ska ha betydelse över vilken aktivitet man vill delta på.

Mötet **beslutade** om att tilldela kansliet i uppdrag att skicka ut en undersökning kring delmedlemskap.

§ 124

Ungdomsrådet

- a. Arbetsgrupper

- a.a. Fortsättning Visionsarbetet

Ordförande informerade om visionsarbetet. FS informerade om att UR tidigare har gått igenom att ha en arbetsgrupp där några från UR är med samt Sandra som verksamhetsutvecklare & kommunikatör från kansliet.

Arbetsgruppen består av Sandra Lundin (kansliet), Ida Storm, Ink Norén (ordförande) och Ellen Björs.

- a.b. Förslag på fler arbetsgrupper

Arbetsgrupp för Elmia: Ellen Björs, Julia Larsson, Sixten Eliasson, Louise Månsson.

Projektgrupp för Hundungdom 50 år: Sandra Lundin (kansliet), Emma Reuterhäll, Ida Storm och Meta Lönnberg (kansliet).

Arbetsgrupp för riksläger: Ink Norén (ordförande), Tilde-Lu Storm och Meta Lönnberg (kansliet). Ordförande föreslår att bjuda in Anja som var rikslägerföreläsare 2024 till en del möten. Ordförande blir sammankallande.

Arbetsgrupp för representantskapet: Ink Norén (ordförande), Julia Larsson och Emma Reuterhäll. Julia Larsson blir sammankallande.

Mötet **beslutade** om att bilda ovan arbets- och projektgrupper.

b. Kommittéer

Ordförande informerade om de förslag som finns till nya kommittéer. Kommittéer ska skapas där behovet av ett långsiktigt kontinuerligt arbete finns.

Mötet diskuterade olika scenarion för hur en kommitté kan arbeta och hur en kommitté med arbetsgrupper kan fungera. Ordförande informerade om att en kommitté inte behöver bildas idag utan kan arbetas fram med tiden.

Mötet **beslutade** om att tidigare arbetsgruppen kallad ”jaktgruppen” bestående av Tilde-Lu Storm, Elin Elvnäs och Alicia Näslund görs om till jaktkommittén.

c. Kontakt lokalklubbar och distrikt

Ordförande informerade om vad lokalklubbkontakter innebär. Samtliga inom UR fördelas på de aktiva lokalklubbarna för att hålla kontakten mellan lokalt och centralt.

Meta föreslog att den lokalklubb som skickar in alla årsmöteshandlingar nästa år först vinner ett pris.

Mötet ajourneras för paus kl. 15:58.

Mötet återupptogs kl. 16:03.

Ordförande föreslog att de lokalklubbar som är fördelade på de personer som sitter kvar i UR kvarstår och de klubbar som ska fördelas på nya UR: Emma till Ida, Roksana till Louise, Alvas till Emma (Växjö och Munka) och Elin till Sixten.

FS gör en ny lista och skickar ut till nya UR.

Meta informerade om kommande möte med två lokalklubbar samt tidigare möte med lokalklubb, enligt *bilaga § 124c*

d. Åtgärdslistan

Ordförande informerade om åtgärdslistan. FS gör en ny lista och skickar ut till nya UR.

§ 125

Kansliet

a. Grafisk profil

Sandra Lundin informerade om idéer på en ny grafisk profil. Ellen Björs föreslog ny ras på logotypen, exempelvis en svensk hundras såsom dansk-svensk gårdshund. Meta Lönnberg informerade om att den hund som idag är på logotypen är en blandras.

Mötet diskuterade färgval för en eventuell ny grafisk profil. Sandra informerade om att UR bör diskutera och fundera över kulörer och eventuellt utseende förslagsvis fram

tills nästa UR möte. Meta informerade samtidigt om att det är en deadline UR bör förhålla sig till inför ny webbsida till våren 2025.

- b. Sociala medier
Sandra Lundin frågade mötet om vilken kanal Sveriges Hundungdom bör använda. Sandra efterfrågade även mötet om vilken kanal de själva väljer. Sandra efterfrågade UR att fundera över sociala medier och sedan återkomma till kansliet.
- c. Barktail
Sandra Lundin informerade om arbetet med Barktail och att nästa steg är att skicka ut ett brev till lokalklubbarna från UR.
- d. Hundungdom 50 år
Utgår då projektgrupp skapades under § 123 aa.
- e. Musikhjälpen
Sandra Lundin informerade om Musikhjälpen och att det tidigare gjorts initiativ från Sveriges Hundungdom och väckte frågan hur UR ställer sig till ett eventuellt initiativ i år. Meta informerade om att man tidigare gjort en ”flashmob”.
- f. Brukshelg
Meta Lönnberg informerade om kommande brukshelg som ska hållas på Lindesbergs Brukshundklubb med hjälp från Sveriges Hundungdom centralt. De kommer att ta emot runt 10 stycken deltagare och målsättningen är att hamna på ett nollresultat.
- g. Handbok riksläget
Meta Lönnberg informerade om att en handbok finns för kommande grupp som ska hålla i riksläget.
- h. Dressyrpolicy
Meta Lönnberg informerade om dressyrpolicyn och att UR bör se över denna vid tillfälle.
- i. SKKs agility hinder
Meta Lönnberg informerade om att arbetsgruppen för riksläget 2025 får låna SKKs agilityhinder som finns på SKKs kansli.
- j. Rundan
Caroline Svensson ställde mötet frågan om sätt att nå ut till lokalklubbarna gällande rekrytering av ledare. Caroline har mejlat ut till ledare för att kunna komma ut och ordna en runda tillsammans med lokalklubbar. Är det bättre att ta kontakt med klubbar till via annan kanal. Ellen Björs föreslog Instagram som kommunikation direkt med lokalklubbar.

§ 126

Ekonomi

Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.

§ 127

Beslutsärenden

- a. Grafisk profil
Mötet **beslutade** om att delegera uppdraget till kansliet att påbörja arbetet med grafisk profil.
- b. Barktail
Mötet **beslutade** om att delegera uppdraget till kansliet om att skicka ut brev från UR från Barktail.
- c. Musikhjälpen
Mötet **beslutade** om att delegera uppdraget till kansliet att påbörja arbetet för bössan till Musikhjälpen.
- d. Plats representantskapsmötet 2025
FS informerade om att hon sökt upp ett 10-tal platser för representantskapsmötet 2025 varpå detta landat i två förslag: Öster Malma (27-28 september) och Kroppefjäll (20-21 september).

Mötet **beslutade** om att välja Öster Malma den 27-28 september som plats för representantskapsmötet 2025.
- e. Val av arbetsutskott
Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.
- f. Delegeringsordning
Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.
- g. Attestlista
Mötet **beslutade** att tilldela attesträtt enligt *bilaga § 127g*.
- h. Mötesdatum 2024-2025
Mötet **beslutade** enligt *bilaga § 127h*.
- f. Direktbidrag
Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.
- g. FS rätt att godkänna inträdesansökningar
Mötet **beslutade** att tilldela FS rätt att godkänna inkomna inträdesansökningar för nystartade hundungsdomsklubbar.
- h. Rikslägervecka
Mötet **beslutade** att rikslägerveckan blir vecka 26, 2025.

§ 128**Övriga frågor**

- a. Förslag gällande ersättningar

Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.

- b. MO-träffar för våra lokalklubbar

Mötet **beslutade** att bordlägga punkten till nästkommande möte.

§ 129**Omedelbar justering**

Mötet **beslutade** om omedelbar justering för punkterna § 124 a - § 124 c

§ 130**Nästa möte**

12 november kl. 18:30-20:30

§ 131**Mötets avslutande**

Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande
Ink Norén

Justerare
Julia Larsson

Vid protokollet

Fanny Ahnfelt